

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE

Datum och nr: 2025-06-18, nr 3

Plats: Handelsboden Västerås

Närvarande: Kent Holt, Malin Alldén, Jari Virtanen, Kenneth Oskarsson

§1 Mötets öppnande. Malin öppnade mötet.

§2 Protokolljusterare, Kenneth Oskarsson

§3 Dagordningen godkändes.

§4 Föregående protokoll lästes igenom av de närvarande.

§5 Ekonomi. Vi har vid dagens datum 404.690,78kr i kassan.

§6 Inkomna skrivelser

Inga inkomna skrivelser, men Slakthus 34 sa muntligen att de tycker att vi gör för lite men hade inga förslag på vad de ville ha mer av.

§6 Rapporter från ansvarsområden

a) Ordförande

- RIKS, Mälaren Runt – vad kan SMC Västmanland bidra med? Det finns ingen direkt deadline för om vi kan vara med eller ej. (Måste finnas något dragplåster som gör att åkarna vill stanna till hos just oss, som kanske nästkommande punkt)
- Karlströms motor i Sala, Jari kollar med dem om de kan vara intresserad av ställa upp några av sina hojar.

b) KUA

- Kurs på väg. Blev inget i år då ingen anmälde sig. Ska vi ha ett fast pris för ett tillfälle, oavsett antalet deltagare eller ska den till och med vara gratis (vi har ju en god ekonomi)? Ska vi försöka planera in en ny "Kurs på väg" och har vi instruktörer till det?
- Vi kanske ska gå ut via RIKS-mail och fråga medlemmarna om vi lägger ut fel kurser eller vad gör att man inte anmäler sig (kursavgift, kursinnehåll etc) samt också fråga vad de vill ha för utbud på kurser/aktiviteter.
- Pepparrottsbanan plus en gruskurs? Dvs en knix på fm, en gruskurs emellan och en knix på em. Är nog görbart med de instruktörer vi har tillsammans med funktionärer. Kanske ska satsa på att få till några grusaspiranter då Jari är ensam grusinstruktör idag.

c) Kommunikation (sociala medier)

- Mail till medlemmarna – presentera våra kurser och aktiviteter tillsammans med en beskrivning vad kurserna innehåller och vad de får med sig efter en kurs samt en instruktion hur de ska göra för att söka våra kurser på hemsidan och hur man anmäler sig (Kent ordnar med "klipp/klistra" info till utskicken)
- Också mailutskick till medl. om vilka kurser de önskar eller vill ha.

§7 Beslutsfrågor

- Pias arvode som kassör – kostnad för oss om vi hyr in denna tjänst – Skickar tillbaka frågan igen hur mycket anspråket för ersättning hon vill ha. Vi bestämde att vi bjuder in henne till nästkommande möte och diskuterar ev ersättning.
- Kurs på väg – ska den vara gratis (för att locka fler att vilja anmäla sig)? Vi kanske ska byta namn på den för att den ska vara mer lockande (kan finnas missförstånd i namnet som det är idag) samt har vi folk till att köra denna kurs?
- Ska vi ha en kurs för/mot handledare?
- Jippokväll med något föredrag?

§8 Uppföljning Aktivitetslistan

- Kurs till hösten "Råd och Riktlinjer" för alla instruktörer och funktionärer – eller skall vi ha en "lightvariant"?
- Försöka få till en träff med bara instruktörer och funktionärer.
- Jari tycker att vi ska köra en gruskurs för oss själva först.

§9 Övriga frågor

- Hallstahammar 13 sept kl.10-15 civilförsvarets dag, ska vi närvara? Entydigt svar, NEJ. (De jobbar för en viss uppgift, vilket vi inte gör – kanske krockar lite) Bättre att vi kanske är med när Peter Lindén har sin föreläsning istället i Surahammar.
- Fler kurser på Pepparrotsbanan? Ja det vill vi, men då måste vi byta ut något som det ser ut idag, men de har inte återkommit med datum än, så vi vet inget mer. Fler datum till nästa säsong!

§10 Nästa möte

Malin skickar ut en röstning i Messenger om nästa möte som blir i början av augusti.

§11 Möte avslutat

Kent Holt
Sekreterare

Kenneth Oskarsson
Justerare